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Občanské sdružení Bez nehod (www.beznehod.cz) ve spolupráci s Libereckým krajem a
občanským sdružením Cyklisté Liberecka uspořádal v úterý 6. února 2007 odborný seminář ke
zvýšení dopravní bezpečnosti na komunikacích v Libereckém kraji.

„Důraz jsme položili zejména na dopravní bezpečnost dětí, chodců a cyklistů,“ uvedl Karel Dolejší,
statutární náměstek hejtmana pověřený vedením resortu ekonomického.

Semináře, který se konal ve zcela zaplněné zasedací místnosti zastupitelstva Libereckého kraje,
se zúčastnilo 40 pozvaných hostů. Mezi nimi byli rovněž starostové měst a obcí, zástupci
odborů dopravy, zástupkyně Státního fondu dopravní infrastruktury a jiní.

Účastníci vyslechli odborné přednášky o bezpečnosti dopravy a možnostech realizace úprav
komunikací ke zvýšení dopravní bezpečnosti a přednášky o realizaci dopravně segregovaných
cyklostezek a komunikací pro nemotorovou dopravu. Mezi přednášejícími byli odborníci na
projektování úprav ke zvýšení dopravní bezpečnosti a autoři Technických podmínek (normy)
platných pro průtahy silnic obcemi a navrhování cyklostezek

Občanské sdružení Bez nehod bylo ustaveno 9. ledna 2007. Jeho hlavním cílem je dosáhnout
výrazného snížení počtu a následků zvláště závažných dopravních nehod v Libereckém kraji.
Dále chtějí chránit přírodu a krajinu před negativními vlivy dopravy a ve spolupráci
s celostátními i zahraničními partnery, samosprávou i obcemi rozvíjet aktivity za účelem
zvyšování dopravní bezpečnosti na komunikacích.

“Liberecký kraj investuje velké množství prostředků do zlepšování kvality komunikací na území
kraje. V následujícím období množství investic ještě navýšíme. Uvědomujeme si, že nemůžeme myslet
pouze na řidiče, ale i na chodce a cyklisty. Jsem totiž velkým zastáncem rozvoje cykloturistiky a
budování cyklostezek, jejichž prospěšnost jsem si ověřil při cestách do zahraničí. Myslím, že dnešní
seminář naznačil, kam by se rozvoj udržitelné dopravy měl v Libereckém kraji do budoucna ubírat,“
řekl na závěr první náměstek hejtmana Karel Dolejší.

Odpoledne  byl účastníkům představen  projekt Kozákovsko.
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